

**Igangværende emner**

Emne	Status
Personale	<p><b>Personalemøder:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Der har været afholdt staldpersonalemøde d. 1. maj.</li><li>• Der skal afholdes møde med underviserne:</li><li>• Der skal udarbejdes en køreplan/undervisningsprocedure Ift. vores certificering skal undervisningen rettes mod ryttermærker</li><li>• Skal tilbydes relevant uddannelse, f.eks. via DRF og fremadrettet skal det være obligatorisk indenfor de første 6 måneder.</li></ul> <p><b>Arbejdsbeskrivelser:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Arb. Beskrivelser Der udarbejdes arbejdsbeskrivelser til årets forskellige perioder: Jordfold, indgræsning, døgnfold, mm. STATUS:<ul style="list-style-type: none"><li>○ Sæsonbetingede arbejdsbeskrivelser for hverdagsstaldpersonale er udarbejdet og lagt på Zakobo i ny mappe under Hjemmeside -&gt; Bibliotek: Funktions- og arbejdsbeskrivelser</li></ul></li><li>• Der er taget kontakt til Advodan ang. lønsatser Nye satser: 15-17-årige 18-op</li><li>• Personale / frivilligfest / klubfest Vi finder en dato i efteråret.</li></ul> <p><b>Andet:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Ansvarsområder, inkl. udvalgsmøder Bringes op på medlemsmøde</li><li>• Arbejds miljø Udskudt fra sidste møde</li><li>• Vi mangler undervisere til handicaphold onsdag og lørdag. Onsdag tilbydes til EVE. Lørdagen slås op i undervisergruppen</li></ul>

<p>Championat:</p>	<p>Kontakt til tidl. ansvarlig, som har haft hånd-i-hanke med HVR's championater,. Intet svar...</p> <p>Vi sætter i værk med opdatering</p>
<p>Arrangementer:</p>	<p><b>Rideskolestævne d. 26. maj, opgaver, ansvar:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● RT og SPU er tovholdere: Fordeler heste, laver startlister, booker dommere</li> <li>● Kiosken: TR, MM, MON - udendørs, hvis det er godt vejr</li> <li>● Hvis det er udendørs, skal der opstilles "palleplatform" for enden af banen</li> </ul> <p><b>Ridelejlre - ansvar / opgaver:</b></p> <p>Vi spørger i undervisergruppen og juniorudvalget (også til Aktiv Sommer) Hvad med ridelejr for kæpheste børnene? Vi be'r underviserne om at undersøge om der er interesse for det</p> <p><b>Aktiv Sommer</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Uge 29 og 30 Evt. to voksne og en hjælper</li> </ul> <p><b>Stævner</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● RT tager et møde med Rikke M og Sofie V mhp. overlevering</li> </ul> <p><b>Kæphesteaktiviteter</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Undervisningen skal foregå udendørs på HVR</li> <li>● Kæphesteklasse ved rideskolestævner</li> <li>● Alle kan (i princippet) dømme kæphesteklasse</li> <li>● Vi tager fat i underviserne mhp. udvikling af nye discipliner</li> <li>● Navngivningsceremoni efter sommerferien (måske ifm. klubfest?)</li> </ul> <p><b>Juniorudvalg</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Konstruktivt møde d. 27. april</li> <li>● Kommunikerer via Messenger-tråd, som RT og MM også er med i</li> <li>● Forslag til foreløbige arrangementer er sat i kalenderen</li> </ul>

	<p><b>Lukkedage</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Skal vi fortsat holde lukket på 1-dags-helligdage (f.eks. Kr. Himmelfart og Pinsemandag) eller variere vores tilbud mere, så det bliver mere attraktivt at deltage betale for noget særligt?</li> <li>• I år holder vi UNDAGELSESVIST åbent mandag d. 20. maj aht. stævnet.</li> </ul> <p><b>KLUBFEST:</b> Vi finder en dato i efteråret</p> <p><b>ANDET:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Forslag: Åbent Hus dag for Hvidovreborgere (inkl haverne) Formål: Synliggørelse og integration (funding muligheder) Tovholder: MON, evt. i løbet af sommeren, efter Aktiv Sommer</li> </ul>
Økonomi:	<p>Internet: Vi søger at skifte til Telia (erhverv), som koster det kvarte...</p> <p>Overvejelser om skift fra Danske Bank til Spar Nord.</p> <p>Hvidovre Kommune har valgt at rykke indberetningen af medlemstal fra medio marts til medio maj, med udbetaling af medlemstilbud ultimo maj/primo juni.</p> <p>Alle lønninger og udgifter betales nu.</p> <p>Indkøbt 8 2-mandstelte til ridelejrene</p>
Heste/foldplan	<p>Kontakt til Thybo mhp. returnering af Lukas, Smukke og Flora Alternativ kontakt til en anden hestehandler med bedre ry</p> <p>Flora: Johanna har vist interesse for at købe hende. Hun skal prøveride onsdag d. 15. maj. Hvis det glipper, er det hestehandler, eller vi kan forsøge med privatsalg via FB / hestenettet / DBA af alle tre</p> <p>Privatryttermøde og foldplan:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Møde mellem hesteansvarlige og HVR's opstaldere blev afholdt d. 13. maj. Plan for græsningsperioden frem til dårligt vejr starter er lagt ud på FB på siderne: HVR-Staldpersonale og Gruppen for HVR's opstaldere og i Zakobo mappen: Hjemmeside -&gt; Bibliotek -&gt; Funktions- og Arbejdsbeskrivelser</li> </ul> <p>Andet:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Indluk af heste om lørdagen: KB gør det ca. kl. 12.45</li> </ul>

<p>Update fra kommunen / stadioninspektør</p>	<p><b>STATUS på opgaverne:</b></p> <p>Elektrikeren kommer løbende og udfører opgaverne:  Lys udenfor stalden er fikset  Lys i ridehuset er fikset  Der kommer timer på lyset på ridebanerne.</p> <p><b>Spørgsmål:</b> må vi etablere et lavt lys på den lille udendørs bane og langs løbegangen(opsat på indersiden af hegnet på det laveste bræt)? Vi har spurgt, afventer svar.</p> <p><b>Renovering af de store ridebaner:</b>  Opgravning vedr. dræn: Der er groet til med græs, træer, m.v. i grøften, hvilket gør at vandet ikke kan løbe væk. Det kan vi selv fikse. Vi indkalder til medlemsmøde og arb.dag.</p> <p>Opgaver i Dalux:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Portene i ridehuset hænger og skal løftes .</li> <li>● Terrassens gelænder fikses.</li> <li>● Møddingens låg forsøges fikses.</li> <li>● Døren i enden af stalden fikses med aluminiumsplade.</li> <li>● Hul i taget i laden fikses.</li> </ul> <p>Der er kommet container, som er placeret langs siden af ridehuset.</p> <p><b>Dommerhus:</b> Hvidovre Kommune har doneret maling, pensler, m.v. Det fixes søndag d. 19. maj af onsdagsholdet + andre frivillige</p> <p><b>Løbegang:</b> SG og MON er ved at udarbejde et skriv omkring dyrevelfærd og sikkerhed, som LC videreformidler til kommunen, for at "skubbe bagpå", så løbegangen kan forbedres.</p> <p><b>Udfordring:</b> Vi har ikke dræn på løbegangene, det skal løses, så der kan laves ny belægning; Stenmel, grus, måtter.  LC undersøger hos ARK, der har lavet en tilsvarende løsning.</p> <p>Eksisterende sygefald bliver nedlagt i forbindelse med etablering af fjernvarmeanlæg.</p>
<p>Spons</p>	<p>Spar Nords jubilæumsfond:  Der er søgt penge til nye borde/bænkesæt, planter, m.v.</p> <p>Jysk Energis sponsorpulje:  Der er søgt penge til 2 x førstehjælpskurser ved Røde Kors, 12-16 deltagere pr. kursus.</p>

	<p><b>Kommende ansøgninger:</b></p> <p>Jem &amp; Fix: Renovering af eksisterende borde/bænkesæt. Stativerne skal derfor bibeholdes.</p> <p>Nordeafonden: Der søges tilskud til køb af 2 heste. Sponsorater søges med argument om heste til handicapridning.</p> <p>Trygfonden: Kursus om arbejdsmiljø og -skader i landbruget, renovering af løbegange (det er også sikkerhed)</p> <p>Andre tanker: 60-års Jubilæum Renovering af løbegang Uddannelse/udvikling af undervisere Industrivaskemaskine Beplantning/forskønnelse af langsiden på springbanen LC er i kontakt med Hvidovre Kommune ift. hvilke puljer vi kan søge</p> <p>Det skal undersøges om der må sættes LED-lys op på undersiden af hegnet omkring den lille udendørs bane (se ovenfor). Der søges efter penge til dette lys + evt. LED lys langs løbegangen.</p> <p>Sponsorat af hest (i stil med zoo, uden nogen form for rettigheder): RT udarbejder opslag/poster om spons af hest: 5.000,- kr. om året.</p>
Ventelister, systemer, etc.	<p>Ventelister til ridehold og opstaldning: De opskrevne kontaktes mhp. oprydning og der kigges på strukturering af ventelisterne - I GANG</p> <p>Oprydning i medlemsdata, GDPR - I GANG.</p> <p>Bokse: Lincoln er flyttet ind d. 10. maj og skal stå på HVR til engang i august. I mellemtiden vil ventelisten blive gennemgået og ryddet op. Husk: ved samtaler med potentielle nye pensionærer skal en repræsentant for opstalderne inviteres med til samtalen.</p> <p>Lincoln er liige lidt til den store side ift. vores boksstørrelse og lofthøjde - vi skal have øje på boksstørrelser og hestestørrelser, ift. hesteloven, ved genudlejning af boksen</p>

Leverandøraftaler	<p>Leverandører, aftaler: Der udarbejdes en oversigt over leverandøraftaler.</p> <p>STATUS:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Der er ophængt liste over leverandører inkl ansvarlig for indkøb i foderrummet</li> </ul> <p>Der udarbejdes en procedure for bestillinger af wrap, piller etc.</p> <p>STATUS:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Se ovenfor</li> </ul> <p>Tilbud ang. træpiller: Tilbud modtaget i info-mail. SG undersøger markedet for tilbud.</p>
Regler omkring brug af banerne fx. hvor og hvornår må der springes.	Opdatering af regelsæt for brug af faciliteter. RMN har sendt udkast, som vi arbejder med henover sommeren...
Generelt skriv ud omkring sikkerhed	Sikkerhedsskriv inkluderes som en del af nyhedsbrev HVR's REGLER skal gennemgås - f.eks. omkring brug af mobiltlf.
Nyhedsbrev hver 3. måned	KOM indsamler emner. Det første kommer til at fokusere på klubårsskift pr. 1/7. Arbejdsdok. ligger i HVR Admin (Google Docs)
Nye tiltag	<p>Fysisk træning/mobilitetstræning og løbe/gåhold LC har kontakt til en yoga-lærer, som måske er interesseret.</p> <p>MM laver rabataftale m. Vestegnens Sportsklinink, til fysioterapi og massage.</p> <p>Temaaften: Der har været afholdt afstemning i FB-gruppen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Teori</li> <li>• Hestepleje</li> <li>• Sikkerhedskurser</li> <li>• Forældrekurser</li> <li>• Filmaften</li> </ul> <p>CTH: Foredrag m. ekstern foredragsholder: pris ca. 150 kr.</p>

Webshop	<p>Basisvarer:  T-shirts (alm. og sport)  Sweatshirt  Hoodie  Hoodie med lynlås  Quarter-zip sportstop m. lange ærmer  Dunvest  Sportsleggings (shorts + lange)  Joggingbukser</p> <p>Vareprøver taget hjem på nye basics:  Sportsleggings (lange og shorts) cap/bøllehat og totebag  Noget ligger allerede til tryk hos BN Broderi</p> <p>Udstille prøveeksemplarer v. stævner, så man kan se, prøve, røre...</p> <p>Evt. fitting-billeder: Se tøjet på, med logoer</p>
Udstyr	Status på trimmer
Driftsopgaver	<p>Kan JB omfordele sommertimer til at tjekke vand på foldene? JB siger nej.  Opgaven lægges hos staldpersonalet</p> <p>JB laver en liste med opgaver, som er overtaget fra Finn.  Disse vil blive omfordelt til andre personalegrupper</p>
Indkøb, ønsker	Whiteboardpenne, tavlevisker

## NYE emner

Emne	Action
Spørgsmål	Rideskolehold: Når man "vokser ud" af letøvet, hvad gør man så?  Man kan tale med underviserne om sværere heste og sværere øvelser. Overvejelse: LØ mandag og det ene LØ lørdag opgraderes til ØVET og så omfordele lørdagsrytterne  Hvordan kan vi bedre håndtere rullende udskiftning på holdene, så de nye ikke tager al opmærksomheden? Underviserne skal uddannes bedre
Underviser-ridehuskort	Elisabeth efterlyser underviserridehuskort - som det er i dag, skal man købe dagskort til 200,-
Part	Må parterne rykke ridedag til søndag, hvis det giver mulighed for privatundervisning? Ja, hvis det meldes ud i forvejen.
Demokratidag	Amager Vest's lokaludvalg afholder demokratidag d. 5. juni og vil låne kæpheste eller spørger om HVR vil deltage, kl. 11.00 - 15.00 Nej-tak
GMS Group - nyt mærke i ridetøj	De søger samarbejde og har bedt om et møde. Vi tager et møde med ham.
Skilte, lister, oversigter	Staldlukning Wrap er ikke til hyggefodring Hængeskilt hver boks: Jeg har fri, så lad mig få ro Hesteskilt: Mere/andet info.  Liste i sadelrum: Boksnummer, spandnummer/indhold
Opdatering af hjemmeside henover sommeren	Nye fotos Nyt layout Generel opdatering Gennemgang af HVR's REGLER!!



**Til info.**

Emne	Action
Mails fra info.mailen	<p data-bbox="578 359 1481 531">Henvendelse fra journalist og er nysgerrig på kæpheste. Hun vil gerne prøve sportsgrenen og lave en reportage / film. Det er ikke afgjort hvor reportagen skal bruges. Da vores udøvere er børn og vi ikke praktiserer disciplinen som i andre klubber, er de blevet henvist til Vallensbæk Rideakademi.</p> <p data-bbox="578 573 1481 676">Hvidovre Kommune arrangerer sommerkolonier for kommunens børn. De søger ledere og hjælpere til uge 31 og har bedt os hænge en plakat op. Den printes og hænges på tavlen i gangen.</p>

Emner udskudt:

Gennemgang af ZAKOBO-systemet:

- Backend
- Bibliotek
- Tilmeldinger, arrangementer osv
- E-mail
- Regnskab / bogføring
- Blog

E-mails:

Liste med e-mail + login + hvem-læser-hvor

[formand@hvr-rideklub.dk](mailto:formand@hvr-rideklub.dk) skal genoplives, så klubkommunikation holdes samlet og kan overleveres

[arr@hvr-rideklub.dk](mailto:arr@hvr-rideklub.dk) skal etableres. Hvem tager ansvaret for den?

Kortlægning af og oprydning i FB-grupper, hvis muligt

Emner til næste gang:

- Partridning - hvordan skal det foregå fremover - kriterier/forpligtelser
- Internt dokument til bestyrelsesarbejde (ansvarsområder, hvem-gør-hvad).
- Planlægning af medlemsmøde (evt. arbejdsdag) og udvalgmøde
- APV